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Van:
Verzonden: donderdag 30 maart 2023 16:27
Aan: Anne Koning
Onderwerp: Bericht aan Anne svz ABC westland uitbreiding

Beste Anne, 
 
Westland is nu bezig met een nota van randvoorwaarden dat binnenkort naar het college gaat en daarna willen ze 
het ruimtelijke traject in voor het bestemmingsplan. 
 
We zijn onlangs door de gemeente benaderd met de vraag of wij in kunnen stemmen met uitbreiding van het 
bedrijventerrein. 
 
De 12 hectare netto uitbreiding bedrijventerrein is opgenomen op de 3 ha kaart en vastgesteld door GS. Deze locatie 
is ook opgenomen als zacht planaanbod in de behoefteraming bedrijventerreinen van de provincie. Daarnaast is 
deze locatie opgenomen in de aangehouden regionale bedrijventerreinenvisie van de MRDH. Het niet realiseren van 
aanvullende ruimte aan de aanbodzijde zorgt voor een verdere disbalans tussen vraag en aanbod.  
 
In het kader van de gebiedsuitwerking Westland is de vraag gesteld of het wenselijk is om ABC uit te laten breiden 
met bedrijven.

 
Daarnaast zijn in de omgeving van ABC al veel ruimtelijke ontwikkeling die tot meer verkeer leiden. Dit moet vooraf 
goed afgestemd worden om te kunnen beoordelen of de uitbreiding verkeerskundig acceptabel is. Hierdoor kan er 
nog geen eenduidig antwoord gegeven worden. 
 
Halverwege april hebben we met de gemeente Westland hier een overleg over. 
 
Groet
 
Hier het artikel: 
Kassen gesloopt voor uitbreiding bedrijventerrein ABC: ‘Ze kunnen hier beter woningen bouwen’ | Topverhalen 
Westland | AD.nl 
 
 

Van: Anne Koning <al.koning@pzh.nl>  
Verzonden: donderdag 30 maart 2023 08:37 
Aan:  @pzh .nl> 
CC:  @pzh.nl > 
Onderwerp: vraag over ABC westland uitbreiding 
 
Beste
 
gisteren werd ik bevraagd over het provincie standpunt voor het slopen van kassen en maken van bedrijventerrein 
in Westland. Schijnt in Ad te hebben gestaan. Ik heb neit het geveol dat we dat langs gehad hebben toch? En we 
hebben toch altijd aangegeven dat we eerder bedrijvigheid op Flora zouden plaatsten dan bij ABC? Daar kun je dan 
bv arbeidsmigranten of gewonen woningen zetten toch? 
 
Ken jij het plan? Is het beoordeeld dat je weet? (of is dat laatste meer een vraag aan plantoetsers)? 
 
Met vriendelijke groet, 
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Van:
Verzonden: donderdag 30 maart 2023 16:27
Aan: Anne Koning
Onderwerp: Bericht aan Anne svz ABC westland uitbreiding

Beste Anne,

Westland is nu bezig met een nota van randvoorwaarden dat binnenkort naar het college gaat en daarna willen ze
het ruimtelijke traject in voor het bestemmingsplan.

We zijn onlangs door de gemeente benaderd met de vraag of wij in kunnen stemmen met uitbreiding van het
bedrijventerrein.

De 12 hectare netto uitbreiding bedrijventerrein is opgenomen op de 3 ha kaart en vastgesteld door GS. Deze locatie
is ook opgenomen als zacht planaanbod in de behoefteraming bedrijventerreinen van de provincie. Daarnaast is

deze locatie opgenomen in de aangehouden regionale bedrijventerreinenvisie van de MRDH. Het niet realiseren van

aanvullende ruimte aan de aanbodzijde zorgt voor een verdere disbalans tussen vraag en aanbod.

In het kader van de gebiedsuitwerking Westland is de vraag gesteld of het wenselijk is om ABC uit te Iaten breiden
met bedrijven.

Daarnaast zijn in de omgeving van ABC aI veel ruimtelijke ontwikkeling die tot meer verkeer Ieiden. Dit moet vooraf
goed afgestemd worden om te kunnen beoordelen of de uitbreiding verkeerskundig acceptabel is. Hierdoor kan er
nog geen eenduidig antwoord gegeven worden.

Halverwege april hebben we met de gemeente Westland hier een overleg over.

Groet

Hier het artikel:
Kassen gesloopt voor uitbreiding bedrijventerrein ABC: ’Ze kunnen hier beter woningen bouwen' I Topverhalen
Westland AD.nl

Van: Anne Koning <al.koning@pzh.nl>

Verzonden: donderdag 30 maart 2023 08:37

Aan: ‚nl>

CC: >

Onderwerp: vraag over ABC westland uitbreiding

Beste art

gisteren werd ik bevraagd over het provincie standpunt voor het slopen van kassen en maken van bedrijventerrein
in Westland. Schijnt in Ad te hebben gestaan. Ik heb neit het geveol dat we dat langs gehad hebben toch? En we
hebben toch altijd aangegeven dat we eerder bedrijvigheid op Flora zouden plaatsten dan bij ABC? Daar kun je dan
bv arbeidsmigranten of gewonen woningen zetten toch?

Ken jij het plan? Is het beoordeeld dat je weet? (of is dat laatste meer een vraag aan plantoetsers)?

Met vriendelijke groet,
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Marcel van der Walle

Marcel van der Walle

Marcel van der Walle
Aan welke vraag en aanbod wordt hier gerefereerd? Het aanbod komt uit het buitenland en de vraag ook in veel gevallen.

Marcel van der Walle

Marcel van der Walle
Hier lijkt iets relevants te zijn weggelaten.
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